
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 181
van FRANCESCO VANDERJEUGD
datum: 27 oktober 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Fipronilcrisis  -  Vernietiging mest  -  Reiniging kippenhokken

In de nasleep van de fipronilcrisis staat het Federaal Agentschap voor de veiligheid van 
de voedselketen (FAVV) in contact met de gewestelijke overheden in het kader van de 
problematiek van de vernietiging van de besmette levensmiddelen en de vernietiging van 
de besmette mest (categorie 1-product). 

De minister van Landbouw voorzag in haar steunmaatregelen trouwens tussenkomsten in 
de kosten voor de vernietiging van de gecontamineerde mest. 

Als een pluimveebedrijf ervoor opteert om alle kippenhokken te reinigen, worden de 
gewestelijke diensten voor dierenwelzijn hierover geïnformeerd.

1. Hoeveel gecontamineerde mest werd naar aanleiding van de fipronilcrisis inmiddels 
verwerkt?

2. Van hoeveel bedrijven was die gecontamineerde mest afkomstig?

3. Hoeveel andere besmette levensmiddelen werden intussen vernietigd?

4. Hoeveel bedraagt de tussenkomst in de kosten vanuit Vlaanderen op dit ogenblik?

5. De minister kondigde aan te zullen onderzoeken of een deel van de gecontamineerde 
mest ook op een andere manier dan vernietiging zou kunnen worden herbestemd. 

Werd dit onderzoek gefinaliseerd en wat waren de bevindingen?

6. Hoeveel pluimveebedrijven hebben ervoor geopteerd om alle kippenhokken te 
reinigen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (181), Joke Schauvliege (96)



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 181 van 27 oktober 2017
van FRANCESCO VANDERJEUGD

Het gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Joke Schauvliege, Vlaams 
minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


